南區區議會(2004-2007)屬下交通及運輸事務委員會第十二次會議修訂議程

Revised Agenda for the 12th Meeting of the Traffic & Transport Committee Southern District Council (2004-2007)

日期 : 2005年7月4日(星期一) Date: Monday, 4 July 2005

時間:下午2時30分 Time: 2:30 pm

地點: 香港 Venue: SDC Conference Room,

> 香港仔海傍道3號 1/F Ocean Court,

逸港居一樓 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong.

南區區議會會議室

修訂議程 Revised Agenda

- 通過 2005 年 5 月 9 日第十一次會議記錄
- Confirmation of the Minutes of the 11th Meeting held on 9 May 2005 1.
- 舂磡角道修復工程 (交通文件 16/2005 號)
- Rehabilitation of Chung Hom Kok Road 2. (T&TC Paper No.16/2005)
- 三、 動議辯論:『本會促請署方盡快制定政策供特首及行政會議通過,以 減低南區巴士服務收費每公里5分之平均收費率。』 (動議人:羅錦洪議員 和議人:林啟暉議員)

(交通文件 14/2005 號)

3. Motion Debate: "This Council urges the Department to formulate policy for adoption by the Chief Executive and the Executive Council to reduce the average charge rate at 5 cents per kilometer of the bus service in the Southern District."

(Proposer: Mr. LAW Kam-hung Seconder: Mr. LAM Kai-fai)

(T&TC Paper No.14/2005)

- 四、加强南區與東區巴士服務及轉乘優惠 (本議題由柴文瀚議員及楊小壁議員提出) (交通文件 15/2005 號)
- 4. Strengthening the bus service between the Southern District and the Eastern District and the Bus-Bus Interchange Discount Scheme (This item was proposed by Mr. CHAI Man-hong and Ms. YEUNG Siu-pik)

 (T&TC Paper No.15/2005)
- 五、 以往會議曾討論事項進展報告 (截至 2005 年 6 月 21 日的情況) (交通文件 13/2005 號)
- 5. Progress Report on Previously Discussed Items (as at 21.6.2005) (T&TC Paper No.13/2005)

六、 其他事項

- 成立南港島線及四號幹線關注組 (交通文件 17/2005 號)
- 6. Any Other Business
 - Establishment of South Island Line and Route 4 Focus Group (T&TC Paper No. 17/2005)
- 七、 下次會議日期
- 7. Date of Next Meeting

南區區議會秘書處 2005 年 7 月 Southern District Council Secretariat July 2005

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議記錄, 請於辦工時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three days before the above meeting for necessary arrangement.